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Svar på medborgarförslag angående resurser till utbildning 
”Cannabis på schemat”. 
Dnr 18BUN481-1,008 
 
 
I det medborgarförslag som inkommit föreslås att Piteå kommun ska tillskjuta resurser för att 
det projekt som pågått vid Strömbackaskolan i samarbete med Länsstyrelsen ”Cannabis på 
schemat”, ska kunna drivas vidare. Pengarna ska i så fall användas till att tillsätta en tjänst på 
deltid som kan handleda lärare som i sin tur gör drogförebyggande insatser med eleverna.  
 
Det arbete som pågått under några års tid har utvärderats av Länsstyrelsen och man kan 
genom denna utvärdering se, att de elever som deltagit i utbildningen, generellt sett är mer 
restriktiva till cannabis än de elever som inte deltagit. En svårighet har varit att finna tid att 
genomföra insatserna med handledning och utbildning, men under senaste året har allt fler 
signalerat om intresse av att delta.  
 
I sak finns det alltså inte något som motsäger en fortsatt satsning annat än de resurser som 
krävs. Resurser som idag inte finns vare sig inom Utbildningsförvaltningen i stort eller på 
Strömbackaskolan i och med den kärva ekonomiska situation som vi befinner oss i.  
 
Finns det någon möjlighet att täcka kostnaderna från annat håll så skulle det vara möjligt att 
driva projektet vidare, men i så fall måste det ske från andra medel än de som idag finns till 
förfogande inom Utbildningsförvaltningen.  
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